
 
 
Referat til bestyrelsesmøde i Hviding IF 
Mandag, den 24. april 2017 kl. 19:00 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat  

3. Siden sidst / Bordet rundt 

Søren: Jern indsamling gav et godt resultat i år. Der er sket en fordobling siden sidste år.  

Susanne: Nye medlemmer i gymnastikudvalget  

Ditte: kalender på hjemmesiden, - hver udvalg for mulighed for en kontaktperson til at ændre 

i kalenderaktiviteter.  udvalgenes kontaktperson vil få mulighed for selv at redigere den 

enkelte udvalgsgren side under aktiviteter på hjemmesiden. 

 

Karina: Byfestudvalget er godt i gang med planlægningen. Alle bevilliger er på plads.  

Karina – Der kom et forslag omkring firma håndbold. – 2 hold tilmeldt i DGI sommer 

håndbold. En forventning om et serie 1 hold og et serie 2 hold, i næste sæson.  

 

Jan: Ros fra Per Bjerregaard, han synes vi havde nogle gode faciliteter.  

Multibanen skal revideres og gentegnes med tribune. Hermed en mulighed for at sikre et 

tilskud fra en fond. Samt søges der stadig andre sponsor. – opgørelsen på jern indsamlingen 

blev på 15.640 kr.  

Asyl – fodbold Der er 31 spiller, de træner 1 gang i ugen, og de har haft deres første kamp.  

Reklamebanko uge 25 eller 26, der skal være mere info om denne dag. 

Per: Svømning ved ikke om de har en træner til næste år. Fodbold Senior damer arbejder på 

et samarbejde med Ribe.  

Henrik: løbebånd er bestilt til motion. Tennis starter i uge 18 der forsøges at få nogle flere 

medlemmer. -Facebook, reklame m.m. 

 



 

4. Økonomi 

Økonomien følger Budgettet  

 

5. Bowls 

Som en sommer idrætsgren. Der indkøbes et nyt tæppe. Så de har to. 

6. Fordeling af Haltider  

Afventer hvad Henrik M. melder tilbage med.  

7. Eventuelt 

 

Næste møde den 22 Maj kl.19.00 


